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Het gaat om

sts
De communicatie hierover plzaatsgevonden staat in 3b.

van:[EREDBEEEDM© minvws.ni>

Brief is afkomstig va

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 09:05

Aan: 5.1.2e )JEG minvws.nl>
cc: 5.1.2e ) EEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reactie op bijstandsverzoek met kenmerk kc-217/03/2020

Ik kan dit verzoek niet terug vinden. Is het niet handiger om direct aan de verzoeken een antwoord te sturen ipv aan de

vertegenwoordiging? Hebben we daar een lijn in?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:ICEBEET0 ninvws.>
Datum: donderdag 26 mrt. 2020 5:27 PM

Aan: Eze ([@minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: Reactie op bijstandsverzoek met kenmerk ke-217/03/2020

GeachKEI
Ik heb kennis genomen van uw bijstandsverzoek met kenmerk kc-217/03/2020 met onderwerp urgente verzoek van

persoonlijke beschermingsmiddelen doo [IEEE Viddels deze e-mail informeer ik u betreffende het oordeel van dit

verzoek.

De nood voor beschermingsmiddelen is in Nederland erg hoog. Daarom volgt men de lijn dat alle middelen in eerste instantie

bestemd zijn voor het aanvullen van de tekorten in de zorg. In Nederland zijn er momenteel nog geen middelen beschikbaar

voor de andere vitale sectoren. Conform deze inzet zullen er momenteel ook geen middelen beschikbaar zijn voor de andere

vitale sectoren op de eilanden, zolang aanspraak word gedaan op middelen uit Nederland. Zodra deze lijn verandert zal nader

contact plaatsvinden. Verder wil ik u er ook op attenderen dat alle beschermingsmiddelen bestemd voor de Caribische Eilanden

verstuurd worden naar de lokale GGD en afdelingen Publieke Gezondheid. Zij verdelen lokaal de middelen waar de behoefte het

meest urgent is.

Ik heb signalen ontvangen dat men misschien overweegt zelf beschermingsmiddelen aan te schaffen, maar zou dit ten zeerste

afraden gezien dit ten koste zou kunnen gaan van de benodigde leveringen aan de zorg. Als men toch besluit dit te doen, wordt

mijn team graag op de hoogte gesteld, en zie ik geen andere optie dan dit in mindering te brengen op de levering die vanuit

Nederland komt voor de zorgsectoren.

Hoogachtend,


